
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 2. november 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Samrådsspørgsmål G
Hvordan forholder ministeren sig til Rigsrevisionens kritik af grundlaget for be-
slutningen om anskaffelse af F35 som nyt kampfly, og tror ministeren det er
sandsynligt, at milliardindkøbet vil forløbe uden problemer og ekstraudgifter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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